
 

 

 

 

 

 

 

 

 

K 1. točki dnevnega reda: 

 

 
- Potrditev zapisnika 2. redne sej občinskega sveta 

 



 

 

OBČINSKI SVET  

 

Številka: 9000-2/2022-7 

Datum: 21. 12. 2022 

 

ZAPISNIK 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Majšperk, ki je bila v sredo, 21. decembra 2022, 

ob 18. uri v prostorih Občine Majšperk, Majšperk 39. 

 

PRISOTNI:  

Župan Občine Majšperk: g. Sašo Kodrič 

Člani Občinskega sveta Občine Majšperk: g. Tomaž Galun, ga. Anka Hertiš, g. Rok 

Kacijan, dr. Peter Kitak, g. Peter Krošel, g. Kristijan Lovrenčič, g. Dušan Mesarič, g. 

Dragomir Murko, ga. Alenka Pislak, ga. Irena Šerbak, g. Vekoslav Širec, ga. Branislava 

Vedlin, g. Marjan Vesenjak, g. Zlatko Žnidar 

 

OSTALI PRISOTNI:  

Direktor občinske uprave: g. Matic Šinkovec 

Predstavniki KS: g. Jožef Šerbak, predsednik KS Ptujska Gora, dr. Nejc Novak, 

podpredsednik KS Majšperk, in g. Žiga Sledič, predsednik KS Stoperce  

Delavka občinske uprave: ga. Nataša Letonja 

Snemalec seje Foto studio Brbre 

 

Seja se je začela ob 18.00.  

G. župan Sašo Kodrič je najprej pozdravil vse prisotne ter predlagal dnevni red 2. redne seje 

Občinskega sveta Občine Majšperk. Ker ni bilo razprave, je bil sprejet naslednji dnevni red:   

 

SKLEP 1:  

Občinski svet Občine Majšperk sprejme dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 1. redne – konstitutivne seje Občinskega sveta Občine Majšperk 

2. Imenovanje članov v odbore:  

 odbor za gospodarstvo in kmetijstvo, 

 odbor za gospodarsko infrastrukturo, 

 odbor za družbene dejavnosti,  

 odbor za zaščito in reševanje  

3. Imenovanje članov v komisije:  

 statutarnopravna komisija, 

 komisija za priznanja in odlikovanja, 

 komisija za kmetijstvo, 

 svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu  

4. Imenovanje članov v nadzorni odbor  

5. Imenovanje odgovorne urednice in uredniškega odbora za občinsko glasilo 

»Majšperčan« 

6. Pobude in vprašanja 

7. Razno 



 

 

PRISOTNIH: 14,   ZA: 14,  PROTI: 0 

Ad1) Potrditev zapisnika 1. redne – konstitutivne seje Občinskega sveta Občine 

Majšperk 

 

 

G. župan Sašo Kodrič je pred potrditvijo zapisnika podal popravek sklepa št. 3 pri 8. točki 

dnevnega reda, in sicer se imenuje komisija v sestavi Kristijan Lovrenčič – predsednik, 

Marjan Vesenjak – podpredsednik in Dragomir Murko – član in ne tako, kot je zapisano.  

 

Ker ni bilo razprave, je bil zapisnik s spremembo podan v potrditev. Po glasovanju je bil 

sprejet   

SKLEP 2:  

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnik 1. redne – konstitutivne seje 

Občinskega sveta Občine Majšperk s predlagano spremembo sklepa št. 3 pri točki 8, ki 

se pravilno glasi: Občinski svet Občine Majšperk imenuje komisijo za mandatna 

vprašanja, volitve in imenovanja v sestavi: Kristijan Lovrenčič – predsednik, Marjan 

Vesenjak – podpredsednik in Dragomir Murko – član.  

PRISOTNIH: 14,   ZA: 14,  PROTI: 0 

 

 

Ad2) Imenovanje članov v odbore:  

 odbor za gospodarstvo in kmetijstvo,  

 odbor za gospodarsko infrastrukturo, 

 odbor za družbene dejavnosti, 

 odbor za zaščito in reševanje  

 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se je sestala 

pred to sejo, pregledala podane predloge list za člane odbora za gospodarstvo in kmetijstvo, 

odbora za družbene dejavnosti, odbora za gospodarsko infrastrukturo ter odbora za zaščito in 

reševanje. Pregledala je tudi priložena soglasja zunanjih predlaganih članov ter sprejela sklep, 

da občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganih sestav odborov.«   

 

Ker ni bilo razprave, so bili predlogi o imenovanju članov v odbor za gospodarstvo in 

kmetijstvo, odbor za družbene dejavnosti, odbor za gospodarsko infrastrukturo in odbor za 

zaščito in reševanje podani na glasovanje. Po glasovanju je bil sprejet  

SKLEP 3:  

Občinski svet Občine Majšperk sprejme sklep o imenovanju članov v naslednje odbore:  

 Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo: 

- Kristijan Lovrenčič, predsednik, 

- Tomaž Galun, podpredsednik, 

- Dušan Mesarič, član, 

- Marjan Vesenjak, član, 

- dr. Peter Kitak, član.  

 

 



 

 

 

 Odbor za družbene dejavnosti:    

- dr. Peter Kitak, predsednik, 

- Rok Kacijan, podpredsednik, 

- Anka Hertiš, članica, 

- Marjan Vesenjak, član, 

- Irena Šerbak, članica. 

 

 Odbor za gospodarsko infrastrukturo:    

- Zlatko Žnidar, predsednik, 

- Marjan Vesenjak, podpredsednik, 

- Branislava Vedlin, članica, 

- Anka Hertiš, članica, 

- Kristijan Lovrenčič, član.  

 

 Odbor za zaščito in reševanje v sestavi:   

- Peter Krošel, predsednik, 

- Dragomir Murko, podpredsednik, 

- Alenka Pislak, članica, 

- Darko Zupanc, član, 

- Zlatko Letonja, član.  

PRISOTNIH: 14,   ZA: 14, PROTI: 0 

 

 

Ad) Imenovanje članov v komisije:  

 statutarnopravna komisija, 

 komisija za priznanja in odlikovanja, 

 komisija za kmetijstvo, 

 svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu  

 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je na svoji 

današnji seji pregledala tudi podane predloge za imenovanje članov statutarnopravne 

komisije, komisije za priznanja in odlikovanja, komisije za kmetijstvo in sveta za preventivo 

in vzgojo v cestnem prometu. Komisija je pregledala priložena soglasja zunanjih predlaganih 

članov in sprejela sklep, da občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganih sestav komisij.«  

 

Ker ni bilo razprave, so bili predlogi o imenovanju članov v statutarnopravno komisijo, 

komisijo za priznanja in odlikovanja, komisijo za kmetijstvo ter svet za preventivo in vzgojo 

v cestnem prometu podani na glasovanje. Po glasovanju je bil sprejet  

SKLEP 4:  

Občinski svet Občine Majšperk sprejme sklep o imenovanju članov v naslednje 

komisije:  

 Statutarnopravna komisija:   

- Dušan Mesarič, predsednik, 



 

 

- Branislava Vedlin, podpredsednica, 

- Vekoslav Širec, član, 

- Zlatko Žnidar, član, 

- Anka Hertiš, članica.  

 

 Komisija za priznanja in odlikovanja:    

- Tomaž Galun, predsednik, 

- Franja Sagadin, podpredsednica, 

- Monika Plavčak, članica, 

- Zlatko Žnidar, član, 

- dr. Nejc Novak, član, 

- Irena Šerbak, članica. 

 

 Komisija za kmetijstvo:   

- Irena Šerbak, predsednica, 

- Vekoslav Širec, podpredsednik, 

- Peter Krošel, član, 

- Darko Bezjak, član, 

- Aleš Žnidarko, član, 

- Miha Leskovar, član.  

 

 Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu:  

- Vekoslav Širec, predsednik, 

- Dragomir Murko, podpredsednik, 

- Janja Dežmarić Zolar, članica, 

- Laura Fišer, članica, 

- Dušan Mesarič, član, 

- Petra Dolenc, članica, 

- Damjan Bračič, član.  

PRISOTNIH: 14,   ZA: 14, PROTI: 0 

 

 

Ad4) Imenovanje članov v nadzorni odbor  

  

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Na seji komisije smo prejeli in obravnavali predloge treh članic za 

članice nadzornega odbora. Pregledali smo tudi podana soglasja za imenovanje članic v 

nadzorni odbor ter sprejeli sklep, da občinskemu svetu predlagamo sprejem predloga za 

imenovanje članic v nadzorni odbor, članice nadzornega odbora pa na svoji prvi seji za 

predsednico imenujejo eno izmed njih.«   

 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog o imenovanju članic v nadzorni odbor podan na 

glasovanje. Po glasovanju je bil sprejet  

 

 



 

 

SKLEP 5:  

Občinski svet Občine Majšperk sprejme sklep o imenovanju članic v nadzorni odbor:  

- Slavica Vuk, 

- Zofija Topolovec, 

- Janja Dežmarić Zolar.   

PRISOTNIH: 14,   ZA: 14, PROTI: 0 

 

 

Ad5) Imenovanje odgovorne urednice in uredniškega odbora za občinsko glasilo 

»Majšperčan«  

  

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Tudi pri imenovanju tega odbora smo prejeli predlog o imenovanju 

glavne urednice in članic uredniškega odbora ter pregledali soglasja članic odbora ter sprejeli 

sklep, da občinskemu svetu predlagamo sprejem sklepa o imenovanju odgovorne urednice in 

uredniškega odbora za občinsko glasilo Majšperčan v predlagani obliki.«  

 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog o imenovanju odgovorne urednice in uredniškega odbora 

podan na glasovanje. Po glasovanju je bil sprejet  

SKLEP 6:  

Občinski svet Občine Majšperk sprejme sklep o imenovanju odgovorne urednice in 

uredniškega odbora za občinsko glasilo Majšperčan v naslednji sestavi:  

- Barbara Rodošek, odgovorna urednica, 

- Tjaša Križanec, članica, 

- Alenka Pislak, članica, 

- Lidija Bezjak, članica,  

- Suzana Vuk, članica.  

PRISOTNIH: 14,   ZA: 14, PROTI: 0 

 

 

Ad6)  Pobude in vprašanja 

  

 

G. Vekoslav Širec: »Zanima me, kako je z razsvetljavo Ptujska Gora–Slape, saj je že 

postavljena, a še ne sveti.«  

 

G. župan Sašo Kodrič: »Projekt razsvetljave Ptujska Gora–Slape se je spremljal. Šele zdaj je 

namreč zadnja lastnica podpisala služnostno pogodbo pri notarju, tako da bodo lahko stekle 

končne aktivnosti s strani izvajalca in bo razsvetljava zasvetila v začetku naslednjega leta. 

Situacija je podobna tudi pri razsvetljavi Sevce–Piške, kjer smo našli rešitev in bosta obe 

investiciji potekali vzporedno.« 

 

G. Peter Krošel: »Zadnjič smo govorili o tabli za hitrost, ki je bila postavljena v Medvedcah. 

Zdaj ugotavljamo, da lokacija postavitve ni najbolj posrečena, ker se tukaj vključujejo v 

promet in tako ne bomo dobili realnih rezultatov. Boljša lokacija bi bila pod Nejcem 

Novakom. Če je možno, bi bila smiselna postavitev za 100 metrov naprej.« 



 

 

 

G. župan Sašo Kodrič: »Na vašo pobudo smo postavili merilnik hitrosti v Medvedcah na 

lokacijo, ki je bila usklajena tudi s pobudo postavitve javne razsvetljave v tem kraju. Drugače 

ni šlo, kot da postavimo kovinski drog, ker je obstoječa razsvetljava na lesenih drogovih 

preveč odmaknjena. Podobno bo tudi v Sestržah. Če predlagate prestavitev na drugo lokacijo, 

bodo zaradi prestavitve nastali stroški. V upravi bomo šli na teren pogledat in proučit vaš 

predlog ter vam potem podali odgovor.«  

 

Ga. Branislava Vedlin: »Zanima me, kaj točno je bilo narejeno v okviru del v Majšperku, ki 

potekajo. V čem je bila težava, saj so bili narejeni neki preboji pod cesto? Zanima pa me, ali 

se bo v sklopu tega projekta delala tudi kanalizacija za ta del Majšperka, kjer še ni narejena.«  

 

G. župan Sašo Kodrič: »V tem delu, ki ga omenjate, je izvedba kanalizacije v projektu 

načrtovana vse do gostišča Gajser, zato je bil narejen tudi preboj cestišča, da se je prišlo do 

prvega jaška. Če pride do določenih težav, se izvedba zavleče, vendar gredo aktivnosti po 

načrtu.« 

 

 

 Ad7) Razno 

  

 

G. župan Sašo Kodrič: »V prazničnem decembru nas čaka še nekaj prireditev, medtem ko jih 

je nekaj že za nami. Vabim vas na božični bazar, osrednjo prireditev ob dnevu samostojnosti 

in enotnosti ter na namizni tenis. Pričakuje se oz. lepo je, da se srečujemo na takšnih 

prireditvah, še posebej svetniki, če je to mogoče.    

V tem tednu potekajo dejavnosti Božičkovih pomočnikov na terenu. Tudi letos so nam na 

pomoč priskočila gasilska društva, zato se jim zahvaljujemo za sodelovanje.  

Projekt RUNE spremljamo že nekaj časa. Ravno v tem tednu smo imeli sestanek s 

predstavniki tega projekta. Izgradnja se je že začela. V bližini šole v Stopercah se začenjajo 

gradbena dela z izgradnjo vozlišča, do konca letošnjega leta se pričakuje ulitje plošče, v 

naslednjem letu pa aktivnosti izgradnje iz vozlišča navzven. O samem projektu bomo 

ustrezno obveščali tudi občane, in sicer preko mesečnika, glasila in spletne strani. Predviden 

zaključek je najkasneje leta 2025, vendar upam na hitrejše dokončanje.  

Kot župan imam možnost imenovati podžupana oz. podžupanjo naše občine. Izbral sem 

osebo, ki uživa moje zaupanje. Sodelovala bova na ravni župan in podžupan, bodisi na 

srečanjih in prireditvah bodisi pri projektih. Za podžupana torej imenujem g. Dragomirja 

Murka, ki mu tudi predajam ključe občinske stavbe, tako kot so bili izročeni meni. Nadejam 

se uspešnega sodelovanja.« 

 

G. Zlatko Žnidar: »Zanima me, ali je možno, da se v Telemachovo izgradnjo, ki se izvaja po 

Podložah, Medvedcah, Sestržah in delu Savinskega, vključi občina. Mi kot občani ne moremo 

priti do pristojnih oseb, ki bi nam lahko povedale kaj več o samem projektu. Sicer oni že 

zbirajo informacije o morebitnih prijavah in paketih, ki bi jih imeli naročniki. Ko pa jih 

vprašamo, kdaj bo možen priklop, se komunikacija konča. Občina je za izvajanje del podala 

soglasje in tudi spomladi se bodo tukaj pojavili kot del problema, saj so kopali po bankinah. 

Vendar je s tem bolje počakati na pomlad, da se bankine uležejo. Občani bi želeli izvedeti, 



 

 

kje, kdaj in kako do priklopa, saj ima že polovica ljudi cevi potegnjene do hiš. Ko so kopali, 

so rekli, da je rok za priključitev 15. september. Ali je možno s strani občine posredovati in 

pridobiti kakšne informacije od odgovornih?«  

 

G. župan Sašo Kodrič: »Glede interneta bomo poslali s strani občine dopis, da pridobimo 

informacije o tem, kakšna je možnost hitrejšega reševanje te problematike.« 

 

Ker ni bilo več vprašanj pod točko Razno, je g. župan Sašo Kodrič prisotnim zaželel prijetne 

praznike, jih obdaroval ter vse skupaj povabil na zaključek v Zeleno dolino.  

 

Seja je bila zaključena ob 18.40.  

 

 

Zapisala:  

Nataša Letonja      Sašo Kodrič, 

        župan 

 


